
Записник

са 126. седнице Управног одбора Ветеринарске коморе Србије је одржана
25.11.2024. године у Београду.

У раду седнице учествовали: 

Председник УО: Дубравко Гудурић 
Потпредседник УО: Будмир Вишић 
Чланови:,  Јожеф  Кочиш,  Љубомир  Ћурчин,  Маја  Андријашевић,
Владимир Ћурчић  и Дарко Бошњак.

Седници  су  присуствовaли:  председник  ВКС  Мишо  Коларевић,  Жолт
Кало, Бојан Блонд и Драган Шево.

Председник Управног одбора Дубравко Гудурић је  предложио  следећи
дневни ред за 126. седницу Управног одбора:

1. Усвајање записника са 124 и 125 . седнице УО;
2.  Утврђивање детеља око  уговора  и  обавеза  везаних  за  промоцију
ветеринарске струке;
3.  Динамика  израде  и  пуштања  у  промет  првих   ветеринарских
легитимација;
4. Активности у вези Конгреса ветеринарских специјализација;
5.Активности  за  организовање  Вишеград  вет   плус  групе  у  2025.
години;
6. Разно;

Једногласно усвојен дневни ред:

Ад.1. Усвајање записника са 124. и 125 седнице УО;

Одлука: Једногласно је усвојен записник са 124 и 125 . седнице УО
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Ад. 2  Утврђивање детеља око уговора и обавеза везаних за промоцију
ветеринарске струке;

Закључак:     Потписати уговор са оба понуђача на период од 6 месеци.

Планирани кораци у промоцији ВКС.

1. Направити Фејсбук налог ветеринарске коморе Србије. 

2. Направити инстаграм страницу.

3. Оформити  вибер  групу.  Секретаријат  да  достави  комплет  базу  са
члановима са постојећим подацима како би се унели и кориговали
подаци везани за бројеве телефона и мејл адресе чланства. Свака
објава мора прво да се  одобри пре постављања. Прва вест  да буде
састанак са председницима Регионалних одбора.

4. Усвојене су све сугестије Стручног одбора у вези плаката и као такви
прослеђени су на штампање у тиражу од 1000 примерака. Постери
се очекују да ће бити готови за 10 дана и да ће се тада моћи кренути
са   дистрибуцијом  чланству.  Подела  лично  у  Комори  и   такође,
предавачи да  понесу  и поделе учесницима на едукације  у  склопу
програмиране едукације ветеринара.

5. На порталу ветерина инфо објављивати афирмативне текстове за 
грађанство

Ad. 3. Динамика израде и пуштања у промет првих  ветеринарских 
легитимација;

Крајем године се очекује првих 100 ветеринарских легитимицаија.
Пуно посла претходи, послати су разни формати фотографија а које
треба средити.

2



Закључак:

Владимир Ћурчић:  Предлажем да се испред  Ветеринарске коморе
Србије  обратимо  компанији  која  је  развила  софтвер  за  потребе
Ветеринарске  коморе  Хрватске  где  би  размотрили  потенцијалну
примену  и  прилагођавање  израђеног  софтвера  за  потребе
Ветеринарске коморе Србије. Организовати састанак и презентацију
са представницима компаније. 

 

5.Активности  за  организовање  Вишеград  вет   плус  групе  у  2025.
години;

Термин одржавање пролећне Вишеград вет  плус групе у 2025. години је
16-18  маја.  После  јесење  скупштине  FVE  у  Бриселу  послати  писма
подршке  амбасадама.  У  јануару  да  уплатимо  30  %.  Обратићемо  се
државним  институцијама  за  финансијску  подршку.  Да  видимо  кога  све
позивамо осим чланица Вишеградске групе да како би имали о тачан број.
Свечану вечеру, има капела у Карловцима туристички занимљиво.

6. Разно;

Донета одлука

Да се породици преминулог колеге Миодрагу Радивојевићу   број лиценце
1750,  исплати новчана помоћ.

завршио у 13,00 часова.
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